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§ 1
Val av justerare och godkännande av dagordning 
Benjamin Dousa (M) och Elvir Kazinic (S) utsågs att justera dagens 
protokoll. Justeringen äger rum den 23 juni 2020.
Paragrafen 7 justerades omedelbart den 16 juni 2020.

Dagordningen godkändes.
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§ 2
Anmälan av föregående protokoll 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 28 maj 2020 justerades den 28 maj 2020 avseende §§ 17, 22, 
24 samt den 4 juni 2020 avseende §§ 1-16, 18-21, 23, 25-32.
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§ 3
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/266
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§ 4
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2019/598
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§ 5
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/272
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§ 6
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/278
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§ 7
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/254
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§ 8
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/269
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§ 9
Borttagen på grund av sekretess 
Anmälan av beslut från Inspektionen för vård och omsorg 
(IVO)
RK 2019/574
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§ 10
Borttagen på grund av sekretess 
Anmälan av delegationsbeslut gällande avslutande av Lex-
Sarah utredning och anmälan till Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO).
RK 2019/462
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§ 11
Borttagen på grund av sekretess 
Anmälan av lex Sarah-utredning enligt 14 kap 6 § 
socialtjänstlagen
RK 2020/65
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§ 12
Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 10 juni 2020 
och den 16 juni 2020.
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§ 13
Förvaltningens och nämndens information och frågor 

Nämnden fick en presentation av Startpoint gällande översynen av 
träffpunkter för unga (16-19 år) i stadsdelsområdet.
 
Stadsdelsdirektören lämnade följande information till 
nämnden:

 Stadsdelsförvaltningen har aktiverat sitt krisstöd, efter att det 
blivit känt att en man i Rinkebys föreningsliv gripits för 
sexuella övergrepp mot barn. Krisstödpersoner är ute dag- 
och kvällstid, inledningsvis tisdag och onsdag, och i första 
hand i Rinkeby.

 I månadsrapporten för maj 2020 framgår det 
att förvaltningen har beställt skyddsmaterial utan delegation. 
Förvaltningen föreslår att en extern utredning genomförs för 
att utreda händelsen.   

 Det kommer erbjudas många aktiviteter i stadsdelsområdet 
under sommaren.

 Fortsatt affischering om att hålla avstånd kommer att ske 
löpande under sommaren i offentliga miljöer i 
stadsdelsområdet. Om distansering inte följs kan det 
innebära att verksamheter kan få stänga.

 Lås till trafikhinder kommer att monteras veckorna 33-34.
 Slutbesiktningen av vattenleken i Husby blev uppskjuten till 

veckan efter midsommar, i slutet av vecka 26 är 
förhoppningen att vattenleken är i drift.

 Det är liten efterfråga på evakueringsboenden i 
stadsdelsområdet.

 Det har genomförts två möten om Kista busstorg 
tillsammans med Trafikförvaltningen, 
Stadsbyggnadskontoret och Exploateringskontoret. 
Åtgärdslista har tagits fram och åtgärder ses över av 
respektive part.

 Det är mycket nedskräpning, utöver det vanliga, i Rinkeby. 
Både förvaltningens entreprenörer och Trafikförvaltningen 
städar extra. Ett gåmöte genomfördes den 2 juni 2020 
tillsammans med Trafikförvaltningen, Fast partner, 
Familjebostäder, Svenska Bostäder och SISAB för att se 
över gränssnitt samt pågående stadsutvecklingsprojekt.

 Förskolan börjar få färre barn i verksamheterna. 
Förvaltningen kopplar det till att fler börjar gå på ledighet.

 Verksamheterna inom äldreomsorg, funktionsnedsättning 
och socialpsykiatri fungerar bra. Det är ingen som är smittad 
med covid-19. Semesterplaneringen ser bra ut 
och förvaltning har god täckning på vikarier samt har 
merparten av medarbetarna fått semester enligt önskemål.
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Frågor från nämnden:
Aleks Sakala (M) undrade om felanmälningar i Tyck till-appen 
tillvaratas av förvaltningen, exempelvis gällande att bilar parkerar 
på parkvägar i stadsdelsområdet.
Förvaltningens svar: Förvaltningen tar upp frågeställningen med 
staden.
 
Tara Rasul Aziz (S) framförde att det är problematiskt för 
färdtjänsten att ta sig fram, då bommarna i Akalla är låsta.
Förvaltningens svar: Förvaltningen tar kontakt med 
Trafikförvaltningen.
 
Elvir Kazinic (S) undrade hur förvaltningen arbetar med 
annonseringar i lokaltidningar?
Förvaltningens svar: Det kan se olika ut beroende på vilken typ av 
annonsering det gäller. Annonsering för nämndens sammanträden 
beställs för ett år.
 
Därtill hade det inkommit en fråga från Socialdemokraterna inför 
stadsdelsnämndens sammanträde som förvaltningen hade besvarat 
skriftligen, se paragrafbilaga 1.  
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§ 14
Inkomna medborgarförslag 
Förvaltningen informerade att inga inkomna medborgarförslag 
fanns att anmäla.
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§ 15
Månadsrapport maj 2020 
RK 2020/279

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden godkänner månadsrapporten för maj 

2020.
2. Stadsdelsnämnden beslutar att stadsdelsdirektören får 

delegation att attestera redovisade fakturor avseende 
skyddsmaterial i enlighet med ärendet.

3. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att 
skyndsamt tillsätta en extern utredning avseende inköp av 
skyddsmaterial.

4. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att 
redovisa utredningens slutsatser till nämnden.

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige har i budget för år 2020 anvisat Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd 1 607,3 mnkr netto. Utöver kostnadsramen om 
1 645,1 mnkr och intäktskrav om 37,8 mnkr budgeterades 
omslutningsförändringar om 121,8 mnkr. Investeringsbudgeten för 
2020 är 13,8 mnkr, varav 1,8 mnkr är till maskiner och inventarier 
och 12,0 mnkr till stadsmiljöverksamhet.

Förvaltningen prognostiserar i likhet med tertialrapport 1 en budget 
i balans efter åtgärder och resultatdispositioner. De åtgärder som 
beslutas i verksamhetsplanen följs. Djupare analyser och mer 
utförliga kommentarer skrivs fram i samband med 
tertialrapportering och verksamhetsberättelse.

För detaljerad information om respektive verksamhet se 
tjänsteutlåtandets bilaga.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/279-2 Tjänsteutlåtande - Månadsrapport - maj 2020
 RK 2020/279-1 Bilaga - Förvaltningens månadsrapport maj 

2020
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§ 16
Förstärk stödet till föreningslivet i Rinkeby-Kista! 
Svar på skrivelse av Elvir Kazinic m.fl. (S)
RK 2020/246

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Elvir Kazinic m.fl. (S) inkom med skrivelsen Förstärk stödet till 
föreningslivet i Rinkeby-Kista! I skrivelsen ges ett antal förslag på 
hur förvaltningen ska arbeta för att utveckla föreningslivet.

Förvaltningens ambition är att ha en nära samverkan med 
civilsamhället där föreningslivet spelar en betydelsefull roll. 
Förvaltningen arbetar kontinuerligt för att erbjuda information och 
stöd till föreningar om möjligheten att söka föreningsbidrag. 
Aktuell information, riktlinjer och ansökningsblankett med tydliga 
anvisningar finns tillgängliga på Stockholms stads hemsida. 
Föreningar kan vända sig till medborgarkontoret och till 
kontaktperson inom förvaltningen för stöd och vägledning. 
Förvaltningen kommer att utreda behovet av eventuell översyn av 
förvaltningens riktlinjer för föreningsbidrag inför augustinämnden.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande 1
Ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M), ledamoten Cecilia Ekman 
(L), tjänstgörande ersättaren Jenny Skagstedt (MP) och ledamoten 
Pegah Afsharian (C) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande:

Förvaltningen har i maj presenterat ett rikt sommarprogram för 
barn- och ungdomsaktiviteter som i samarbeten med ideella 
föreningar som vi har i vår stadsdel. Även feriearbeten anordnas 
med hjälp av föreningar sommaren 2020, vilket kommer att ge 
ungdomar en viktig erfarenhet och första raden på sitt CV.

Vi är tacksamma för det engagemang som våra ideella föreningar 
här uppvisar. Föreningarna kompletterar och berikar kommunal 
verksamhet, skapar tillit och framtidstro och är därför vitalt i ett 
civiliserat och demokratiskt samhälle.
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Ökad trygghet och säkerhet samt satsningar för barn och unga är 
prioriteringar i Stockholms stads budget. Föreningsbidrag erbjuds 
mot rimliga regler och krav och kan därmed vara ett 
kostnadseffektivt sätt att finansiera och skapa kreativitet, kvalitet 
och trygghet för våra medborgare.

Särskilt uttalande 2
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande enligt följande:

Vi tackar för svaret på vår skrivelse och väntar med spänning på de 
stadsövergripande riktlinjerna för föreningsbidrag som nu aviseras 
bli redovisade vid augustinämnden. Beträffande storleken på 
föreningsbidragen i Rinkeby-Kista 2021 återkommer vi i december 
vid budgetbehandlingen för 2021.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/246-2 Tjänsteutlåtande - Förstärk stödet till 

föreningslivet i Rinkeby-Kista!
 RK 2020/246-1 Bilaga - Förstärk stödet till föreningslivet i 

Rinkeby-Kista!
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§ 17
Inrätta livesända stadsdelsnämndssammanträden 
Svar på skrivelse från Veronica Stiernborg m.fl. (V)
RK 2020/245

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
På grund av covid-19 spridningen har nämnden genom 
ordförandebeslut beslutat att hålla sammanträdena bakom stängda 
dörrar. Med anledning av detta har Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
inkommit med en skrivelse om att inrätta livesändningar av 
nämndens sammanträden och vill ha svar på om det finns planer på 
att starta livesändningar av nämndens sammanträden. Skribenten 
framhåller att med livesändningar tillgängliggörs mötena och lokala 
demokratin upprätthålls. Livesändningar kan också spelas in och 
arkiveras för framtida intressen och forskning.

Förvaltningen delar uppfattningen om att nämndsammanträdena är 
en kanal för den lokala demokratin och har undersökt möjligheten 
att livesända stadsdelsnämndens sammanträden. Sändningar av 
sammanträdena behöver beakta flera legala aspekter och att det är 
viktigt att använda säkra och tillförlitliga tekniska lösningar. 
Utredningen har identifierat att möjligheten att digitalt sända 
nämndens sammanträden i realtid finns via olika tjänster men att 
dessa innebär envägskommunikation. De tjänster som erbjuder 
interaktion bedöms svåra att använda bl.a. för modereringsansvaret. 
Sändningar av sammanträdena antas medföra vissa kostnader och 
personella resurser vilket behöver beaktas. Mot bakgrund av 
ovanstående anser förvaltningen att det är önskvärt med likvärda 
lösningar i hela staden och att en central utredning av frågan 
förordas för att nå den lösningen.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Tjänstgörande ersättaren Veronica Stiernborg m.fl. (V) lämnade ett 
eget förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förslaget - se Reservation nedan. Vice 
ordföranden Elvir Kazinic m.fl (S) anslöt sig till Vänsterpartiets 
förslag till beslut.
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Beslutsgång
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.

Reservation
Tjänstgörande ersättaren Veronica Stiernborg m.fl. (V), samt vice 
ordföranden Elvir Kazinic m.fl (S), reserverade sig mot nämndens 
beslut till förmån för eget förslag enligt följande:

Vänsterpartiet tackar förvaltningen för svar, men anser inte att 
svaret når eller försöker nå en ökad lokaldemokrati där 
nämndmöten 4 månader efter Coronautbrottet fortfarande har möten 
bakom stängda dörrar. I tider av kris får man tänka nytt och 
innovativt.

Vänsterpartiet förstår att det tar längre tid att hitta en 
tvåvägskommunikation. Men fram tills den lösningen är hittad finns 
möjligheten att nämnden sänder live via en envägskommunikation, 
det viktiga är att medborgare o stadsdelen ska kunna ta del av beslut 
som tas. Spånga-Tensta har en sådan lösning och vi anser att det är 
minst lika viktigt i Rinkeby-Kista. Även de politiker som missar 
mötena pga. restriktionerna kan då följa med hemifrån, vilket 
rimligtvis borde vara ett måste i och med ersättning. Förslagsvis kan 
detta vara något som ger extra jobb till unga vuxna i området, om 
man på något sätt kan blanda in dem i arbetet.

Ett alternativ kan vara att medborgare kan maila in sina frågor i 
förväg till mötet, för att sedan få svar live. Dessa frågor skulle i så 
fall diarieföras.

Vänsterpartiet noterar att förvaltningen markerar att en livesändning 
kommer medföra vissa kostnader, men vi vill påminna om att 
demokrati måste få kosta.

Därför föreslår vi följande:
 

 Att förvaltningen prioriterar att fram till att en 
tvåvägskommunikation kan ske, anordna livesändning med 
envägskommunikation av stadsdelsnämndssammanträdena.

 Att fram till att tvåvägskommunikation genom livesändning 
är ordnat, öppna upp och diarieföra för medborgarnas 
inkomna frågor till nämnden, och läsa upp dem muntligt på 
öppna frågestunden.

 Att detta prioriteras till kommande nämndmöte.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/245-2 Tjänsteutlåtande - Inrätta livesända 

stadsdelsnämndssammanträden
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 RK 2020/245-1 Bilaga - Inrätta livesända 
stadsdelsnämndssammanträden
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§ 18
Revisorernas årsrapport 2019 för Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd 
Svar på remiss från stadsrevisionen
RK 2020/201

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Revisorerna har överlämnat årsrapporten för 2019 till Rinkeby-
Kista stadsdelsnämnd för yttrande. Den sammantagna bedömningen 
är att nämnden i allt väsentligt har bedrivit verksamheten på ett 
ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt. 
Revisionen har synpunkter på arbetet med ANDT-programmet, 
insatser för barn och unga i riskzonen, arbetet med att öka 
inskrivningsgraden i förskolan, kvalitetsledningssystem inom 
individ- och familjeomsorgen, implementering av 
dataskyddsförordningen, delegationsbeslut och 
delegationsordningen.

Förvaltningen har vidtagit eller planerar att vidta åtgärder utifrån 
revisorernas synpunkter.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/201-2 Tjänsteutlåtande -Revisorernas årsrapport 

2019 för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd
 RK 2020/201-1.2 Bilaga - Årsrapport 2019
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§ 19
Remiss av Betänkande av utredningen om välfärdsteknik 
i äldreomsorgen - Framtidens teknik i omsorgens tjänst 
(SOU 2020:14) 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
RK 2020/202

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Utredningen om välfärdsteknik i äldreomsorgen har haft uppdraget 
att se över och lämna förslag på åtgärder som kan främja införandet 
av välfärdsteknik. Utredningens utgångspunkt har varit ”stödjande 
omgivning för ett aktivt liv” (AAL). Utredningen uppmärksammar 
att det idag finns rättsliga hinder, rättslig osäkerhet samt avsaknad 
av reglering inom områden gällande införande och användande av 
välfärdsteknik vilket hämmar den digitala utvecklingen. En central 
del i utredningen har handlat om att vid behov lämna 
författningsförslag med fokus på reglering av samtycke från 
personer med nedsatt beslutsförmåga. I utredningen konstateras att 
införandet av välfärdsteknik inte enbart är en fråga för 
socialnämnden utan bör ses som en del av digitaliseringen av en 
kommun. Utredningen menar att regeringen bör se över sin styrning 
inom området och överväga att ta ett mer genomgripande nationellt 
ansvar när det gäller de grundläggande förutsättningarna för 
användningen av välfärdsteknik och e-hälsa.

Nämnden ställer sig positiv till att utredningen på ett tydligt sätt 
lyfter behovet av att inom olika områden snabbt förändra de 
rättsliga förutsättningarna för att möjliggöra genomförandet av en 
nödvändig modernisering inom äldreomsorgen.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande enligt följande:

I utredningen om välfärdsteknik för äldre belyses i 
överensstämmelse med uppdraget att lämna förslag på åtgärder som 
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kan främja införandet av välfärdsteknik. Enligt förslaget ska detta 
även öka trygghet som stärker självständighet och livskvalitet och 
som därtill avlastar personal. De exempel som ges är bl.a. 
övervakningskameror, GPS-klockor och digitala dörrlås som finns i 
olika grad idag. Dessa kommer att bli en grund för införandet av 
andra mer avancerade lösningar i förlängningen.

Rapporten lyfter ett antal frågor och behovet av att tillgodose 
effekter som uppstår vid införande av olika välfärdstekniker. Många 
frågeställningar är klart belysta, men vi instämmer med 
förvaltningen att en analys ur socioekonomiskt perspektiv saknas 
helt.

I betänkandet ” bedöms de förbättrade möjligheterna att använda 
välfärdsteknik (genom lagstiftning) kunna effektivisera 
äldreomsorgen och ge lägre kostnader på sikt”. Den synpunkt som 
kommunal haft och som framkommer i underlaget är att många 
medlemmar upplevde att de inte fått mer tid för att utföra dessa 
arbetsuppgifter. Detta har resulterat i att tid för digital 
journalhantering och insatsredovisning tas från den tid som 
egentligen är avsatt för omsorgstagarna. Många svarande upplevde 
att det förändrade arbetssättet med digitala lösningar har inneburit 
”mycket administrativt i stället för att lägga tiden hos patienterna”. 
Redan idag är det svårt att hitta rätt personal till äldreomsorgen. 
Flera kompetenser, som bedömdes ofta brista hos undersköterskor 
enligt utredningen ”Reglering av yrket undersköterska” förekommer 
framför allt inom kommunalt finansierade verksamheter.  De 
vanligaste bristerna rör språkkunskaper, dokumentationskunskap 
och medicinsk kompetens. Beklagligtvis har flera brister blivit 
uppenbara genom Covid-19 höga dödlighetstal inom 
äldreomsorgen.

Vi vill betona vikten av att samtliga dessa faktorer som framkommit 
i denna utredning eller andra visar på behovet av en trygg och säker 
kompetensutveckling. Basal kunskap och kompetens ska säkras 
liksom välfärdsteknik främjas av utvecklingsskäl och inte för att nå 
kostnadsminskning inom äldreomsorgen.
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/202-2 Tjänsteutlåtande - Remiss av Betänkande av 

utredningen om välfärdsteknik i äldreomsorgen - Framtidens 
teknink i omsorgens tjänst (SOU 2020:14)

 RK 2020/202-1.3 Bilaga: Betänkande av utredningen om 
välfärdsteknik i äldreomsorgen -Framtidens teknik i 
omsorgens tjänst (SOU 2020:14)
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§ 20
Förbud mot användning av växtskyddsmedel inom vissa 
områden och miljösanktionsavgift 
Anmälan av kontorsyttrande
RK 2020/264

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat ett förslag till ändring av 
förordning (2014:425) om bekämpningsmedel till Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd. Ändringen innebär ett förbud mot användning av 
växtskyddsmedel på tomtmark, inom koloniträdgårdsområden, i 
växthus som inte används yrkesmässigt samt på krukväxter i 
hemmiljö. Syftet är att minska riskerna för människors hälsa och 
miljö.

Förvaltningen har i remissvaret som lämnats till kommunstyrelsen 
angivit att parkskötsel och koloniträdgårdar är de områden som 
berörs inom stadsdelsnämndens ansvarsområde. I rådande avtal med 
förvaltningens driftentreprenör anges att varor och material som 
används inte får innehålla ämnen som tas upp i 
Kemikalieinspektionens begränsningsdatabas. Koloniföreningarna 
förbinder sig genom arrendeavtal med förvaltningen att bland annat 
sköta renhållning och underhåll av byggnader, inhägnad, gångvägar 
inom koloniområdet samt att följa miljö- och hälsoskyddsnämndens 
utfärdade bestämmelser. När ny förordning börjar gälla kommer 
behov finnas av informationsinsatser som upplyser om 
förändringarna.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande enligt följande:

Vi socialdemokrater anser att det är positivt att användningen av 
växtskyddsmedel begränsas och att det också gäller inom 
koloniträdgårdsområden.
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Förvaltningen lyfter behovet av informationsinsatser kring 
förändringen av förordningen. I det sammanhanget vill vi särskilt 
betona vikten av att denna information kommer att finnas på olika 
språk. Många av våra brukare på koloniträdgårdarna har ett annat 
huvudspråk än svenska.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/264-3 Tjänsteutlåtande - Förbud mot användning 

av växtskyddsmedel inom vissa
 RK 2020/264-1.1 Promemoria Förbud mot användning av 

växtskyddsmedel inom vissa områden m.m.
 RK 2020/264-1 Följebrev - Förslag gällande förbud mot 

användning av växtskyddsmedel inom vissa områden
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§ 21
Deltagare i Kvalitetsutmärkelsen 2020 
Information
RK 2020/271

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger informationen till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Kvalitetsutmärkelsen är Stockholms stads årliga pris för att 
uppmärksamma och belöna framgångsrik verksamhetsutveckling i 
staden. Priset delas ut vid en ceremoni i Stadshuset den 24 
november.

Från Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning kommer Rinkeby-
Kistamottagningen inom avdelningen individ och familj samt 
enheten för förebyggande föräldraskapsstöd inom avdelningen 
förebyggande socialtjänst och fritid att delta i Kvalitetsutmärkelsen 
2020.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/271-1 Tjänsteutlåtande - Deltagare i 

Kvalitetsutmärkelsen 2020
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§ 22
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter 
Inga inkomna skrivelser fanns att anmäla.
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§ 23
Postlista 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av postlista från och med den 12 maj 2020 till och med 
den 26 maj 2020.
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§ 24
Uppdragslista 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 16 juni 
2020.
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§ 25
Konferenser och utbildningar 
Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla.
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§ 26
Anmälan av delegationsbeslut 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Ärende och datum Beslut Delegat
Beslut att 
stadsdelsnämndens 
sammanträde hålls 
inom stängda dörrar
Dnr: RK 2020/305
2020-06-02

Sammanträdet ska 
hållas inom stängda 
dörrar.

Stadsdelsnämndens
ordförande

Beslut om fullmakt
Dnr: RK 2020/325
2020-06-12

Beslut om att 
stadsdelsdirektören 
ska företräda 
stadsdelsnämnden.

Stadsdelsnämndens
ordförande

Begäran att ta del 
av allmänna 
handlingar
Dnr: RK 2020/308
2020-06-04

Avslag. Avdelningschef
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§ 27
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m. 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade 
inom stadsdelsförvaltningen.
 

1. Förvaltningsgrupp, protokoll 2020-05-20
2. Förvaltningsgrupp, protokoll 2020-06-11
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§ 28
Utnämning av dataskyddsombud enligt brottsdatalagen 
RK 2020/310

Beslut 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd utnämner Jessica Hillegård från C2 
Solutions AB till nämndens dataskyddsombud enligt 
brottsdatalagen.

Sammanfattning av ärendet 
Brottsdatalagen är tillämplig när nämnden behandlar 
personuppgifter för att verkställa vissa straffrättsliga påföljder inom 
socialtjänsten. Enligt brottsdatalagen ska nämnden utse ett eller 
flera dataskyddsombud som ska kontrollera att nämnden behandlar 
personuppgifter på ett lagligt och korrekt sätt. Förvaltningen 
föreslår att nämnden utser samma person som dataskyddsombud 
enligt dataskyddsförordningen till dataskyddsombud enligt 
brottsdatalagen.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/310-1 Tjänsteutlåtande - Utnämning av 

dataskyddsombud enligt brottsdatalagen
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§ 29
Delegeringar som gäller utreseförbud enligt LVU 
RK 2020/321

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden delegerar enligt 6 kap 37 § KL till sociala 

delegationen rätten att fatta beslut om
- ansökan hos förvaltningsrätt om utreseförbud enligt 31 b § 
LVU
- prövning av om utreseförbud ska upphöra enligt 31 c § 
LVU
- upphörande av utreseförbud enligt 31 c § LVU
- tillfälligt utreseförbud enligt 31 d § 1 st. LVU
- för viss resa tillfälligt undantag från utreseförbud enligt 31 
i § LVU

2. Stadsdelsnämnden förordnar enligt 31 d § 2 st. LVU 
ledamöterna Benjamin Dousa (M), Kerstin Thufvesson (M), 
Martin Michel (MP), Elvir Kazinic (S) och Kerstin Aggefors 
(S) med rätten att under återstoden av år 2020 fatta beslut 
om tillfälligt utreseförbud.

3. Stadsdelsnämnden delegerar enligt 6 kap 37 KL till 
ledamöterna Benjamin Dousa (M), Kerstin Thufvesson (M), 
Martin Michel (MP), Elvir Kazinic (S) och Kerstin Aggefors 
(S) rätten att under återstoden av år 2020 fatta beslut om 
upphörande av tillfälligt utreseförbud enligt 31 g § LVU.

4. Beslut som fattas enligt punkt 1 ovan anmäls till nämnden i 
sociala delegationens protokoll. Beslut som fattas enligt 
punkt 2 och 3 ovan anmäls till sociala delegationen, vars 
protokoll anmäls till stadsdelsnämnden.

5. Under förutsättning att nämnden beslutar enligt punkt 1-3 
ovan görs tillägg i nämndens delegeringsförteckning enligt 
tjänsteutlåtandets bilaga 2.

Sammanfattning av ärendet 
Den 27 maj 2020 fattade riksdagen beslut som möjliggör 
utreseförbud för att skydda barn från att föras utomlands i syfte att 
ingå barnäktenskap eller att könsstympas. Den nya bestämmelsen 
återfinns i lagen med särskilda bestämmelser om vård av unga, 
LVU, och träder i kraft den 1 juli.

De nya lagrummen i LVU innebär att stadsdelsnämnden behöver ta 
ställning till vilken instans som ska fatta beslut när ett ärende blir 
aktuellt. Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar om 
delegeringar och förordnanden enligt ovan.
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Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Ledamoten Janina Fond (SD) lämnade ett eget förslag till beslut och 
föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget - se 
Reservation nedan.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Reservation
Ledamoten Janina Fond (SD) reserverade sig mot nämndens beslut 
till förmån för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut
 

1. Att avslå förvaltningens förslag till beslut
2. Att beslut som gäller utreseförbud enligt LVU fattas av 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd
 

Därutöver vill vi anföra följande:

Sverigedemokraterna välkomnar att riksdagen fattat beslut som 
möjliggör utreseförbud för de barn som riskerar barnäktenskap eller 
könsstympning i syfte att förhindra det. Det är ett verktyg som vi 
anser kan komma till stor nytta för att skydda sårbara barn.

Vi anser dock inte att dessa beslut bör delegeras till utskott och 
forum där samtliga partier inte kan vara med och forma besluten. 
Det är vår bestämda uppfattning att samtliga partier ska kunna 
påverka de beslut som direkt och indirekt fattas av nämnden. Av 
denna anledning väljer vi att yrka på att beslutsfattandet förläggs till 
ett sådant forum där en så stor del av medborgarna som möjligt 
finns representerade.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/321-3 Tjänsteutlåtande - Delegeringar som gäller 

utreseförbud enligt LVU
 RK 2020/321-1 Bilaga 1 Utdrag ur LVU som visar de nya 

bestämmelserna
 RK 2020/321-2 Bilaga 2 - Tillägg i nämndens 

delegationsordning
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Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning

Borgarfjordsgatan 14
Box 7049
164 07 Kista
Telefon 08 508 01 000
rinkeby-kista@stockholm.se
stockholm.se

Paragrafbilaga 1

Frågor från nämnden

Fråga från Socialdemokraterna:
Fråga om sommarjobb. Har Stockholms stad sökt statliga medel för 
sommarjobb? 
Och i så fall har Rinkeby-Kista fått några extra medel?

Svar:
Stockholms stad har sökt statliga feriejobbsmedel och blivit 
beviljade medel ca 14 mkr. Av dessa medel kan Rinkeby Kista söka 
ca 2 mkr. Förvaltningen kommer att söka dessa medel för två 
särskilda satsningar.
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